

## Bake Sale

## Transkript:

Hello. My name is Felix Luangel. I'm 13 years old, and I attend the German School in New York. I'm in the seventh grade. We are 16 boys and three girls in the class. We love to play soccer, basketball, American football, baseball and rugby. It's a very small school and everybody knows each other and gets along well.

Every month a class is chosen to do a bake sale, where they can earn money for their class. We for instance, we used our money to go camping and rafting in May. We had our bake sale in February. Our moms did most of the work. They baked cheesecake, apple pie, cup cakes, brownies, doughnuts, muffins and our best-selling products, waffles – with powdered sugar, apple sauce and Nutella. We also sold hot dogs, potato salad and sandwiches.

We put up posters the day before to advertise our bake sale. We sold most of our products for one to two dollars. The bake sales are always a big success and everybody has lots of fun doing them.

Position: 1. Zeile: Age	
RICHTIG	Zahl (Ziffer oder Wort) genügt. Unterschiedliche Schreibweisen der gesuchten Zahl werden akzeptiert.  • 13 • thirteen

Position: 2. Zeile: School	
RICHTIG	Unterschiedliche, auch orthografisch nicht korrekte Schreibweisen, die den gesuchten Namen erkennen lassen, werden akzeptiert.  • New York  • NY

Position: 3. Zeile: Class	
RICHTIG	Zahl (Ziffer oder Wort) genügt. Unterschiedliche Schreibweisen der gesuchten Zahl werden akzeptiert.  • 3 • three

Position: 4. Zeile: Favourite sports, a) und b)	
RICHTIG	Zwei der folgenden Sportarten müssen genannt sein, damit die Aufgabe als "RICHTIG" bewertet wird. Die Reihenfolge ist beliebig. Auch alle Antworten, die grammatikalisch oder orthografisch nicht korrekt sind, aber den Sinn erkennen lassen, werden akzeptiert.  • basketball • (American) football • rugby

Position: 5. Zeile: Cakes for the bake sale	
RICHTIG	Auch alle Antworten, die grammatikalisch oder orthografisch nicht korrekt sind, aber den Sinn erkennen lassen, werden akzeptiert. Eine der folgenden Alternativen wird genannt:  • cup cakes • brownies • doughnuts • muffins

Position: 6. Zeile: Best-selling products	
RICHTIG	Auch alle Antworten, die grammatikalisch oder orthografisch nicht korrekt sind, aber den Sinn erkennen lassen, werden akzeptiert.  • apple

Position: 7. Zeile: Other products	
RICHTIG	Auch alle Antworten, die grammatikalisch oder orthografisch nicht korrekt sind, aber den Sinn erkennen lassen, werden akzeptiert. Eine der folgenden Alternativen wird genannt:  • potato salad  • sandwiches

Position: 8. Zeile: Product prices	
RICHTIG	Zahl (Ziffer oder Wort) genügt. Unterschiedliche Schreibweisen der gesuchten Zahl werden akzeptiert.  • 2 • two